

Title (en)
WATCH WITH REMOVABLE LUGS

Title (de)
UHR MIT ABNEHMBAREN BANDANSTÖSSEN

Title (fr)
MONTRE A CORNES AMOVIBLES

Publication
EP 3982207 A1 20220413 (FR)

Application
EP 21195053 A 20210906

Priority
EP 20000361 A 20201006

Abstract (en)
[origin: US2022104591A1] A case (2) for a wristwatch (1) including: a middle part (4) including a wall (10) having two attachment areas (12) of the bracelet (24) disposed on either side of a plane (P) transverse to the middle part (4) substantially perpendicular to a back (20) of the case (2); two horns (6) capable of ensuring the complete attachment of the bracelet (24) to the middle part (4) by being connected to different ends of this bracelet (4), said horns (6) being removably and slidably attached to said attachment areas (12), and the back (20) attached to a mounting area (21) of the case (2) participating in blocking the horns (6) in translation in a direction of sliding (D) on the middle part (4) parallel to a central axis (A) of the case (2).

Abstract (fr)
L'invention concerne un boîtier (2) de montre-bracelet (1) comprenant :- une carrure (4) comportant une paroi (10) présentant deux zones de fixation (12) du bracelet (24) disposées de part et d'autre d'un plan transversal (P) à la carrure (4) sensiblement perpendiculaire à un fond (20) du boîtier (2) ;- deux cornes (6) susceptibles d'assurer la fixation complète du bracelet (24) à la carrure (4) en étant reliées à des extrémités différentes de ce bracelet (4), lesdites cornes (6) étant fixées de manière amovible et coulissante aux dites zones de fixation (12), et- le fond (20) fixé sur une zone de montage (21) du boîtier (2) participant à un blocage en translation selon une direction de coulissement (D) des cornes (6) sur la carrure (4) parallèle à un axe central (A) du boîtier (2).

IPC 8 full level
G04B 37/14 (2006.01); **G04B 37/00** (2006.01); **G04B 37/16** (2006.01)

CPC (source: CN EP KR US)
A44C 5/14 (2013.01 - CN US); **A44C 5/147** (2013.01 - KR); **G04B 37/00** (2013.01 - EP); **G04B 37/0008** (2013.01 - CN KR); **G04B 37/1486** (2013.01 - EP KR US); **G04B 37/16** (2013.01 - EP)

Citation (search report)
• [X] EP 2431825 A1 20120321 - GNEUSS THOMAS [AT]
• [X] CH 715154 A1 20200115 - CORNU ET CIE S A [CH]
• [X] EP 1635232 A1 20060315 - RICHEMONT INT SA [CH]
• [A] IT MI20091908 A1 20110503 - MOMO DESIGN S R L
• [A] CH 701221 A1 20101215 - MECASERTIS S A [CH]

Designated contracting state (EPC)
AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)
BA ME

DOCDB simple family (publication)
EP 3982207 A1 20220413; CN 114384785 A 20220422; CN 114384785 B 20240409; JP 2022061476 A 20220418; JP 7258977 B2 20230417; KR 102696529 B1 20240819; KR 20220045905 A 20220413; US 12042029 B2 20240723; US 2022104591 A1 20220407

DOCDB simple family (application)
EP 21195053 A 20210906; CN 202111170177 A 20211008; JP 2021150768 A 20210916; KR 20210130238 A 20210930; US 202117480795 A 20210921